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OZK.0002.1.1.2025.KM 

Protokół Nr XII/2024 z XII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego 

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli, 

przy ul. Podleśnej 15, dnia 16 stycznia 2025 r. 

Początek posiedzenia o godz. 1530, zakończenie o godzinie 1635 

 

W momencie rozpoczęcia Sesji na sali obecnych było 20 Radnych. Nieobecna: Gugała Leokadia. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres. Posiedzenie 

protokołowała Katarzyna Myszka. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich Sesji Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2024 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2024 r. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Powiatu w 2024 r. 

8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Stalowowolski.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego zmiany 

uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia w celu utworzenia Społeczności 

Energetycznej obejmującej Powiat Stalowowolski oraz gminy Bojanów, Pysznica, 

Radomyśl nad Sanem, Stalowa Wola, Zaklików, Zaleszany i realizacji projektu o nazwie 

„Organizacja Społeczności Energetycznej w Powiecie Stalowowolskim”. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej dla Powiatowego Urzędu Pracy 

w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu nieruchomością położoną w Stalowej Woli 

przy ul. R. Dmowskiego 8. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej dla Domu Pomocy Społecznej im. 

Józefa Gawła w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu nieruchomością położoną w 

Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 2a. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania 

komisji konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego 

i wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Zakładu Pielęgnacyjno – 

Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej 

Woli. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia 

wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym 

Rady Powiatu Stalowowolskiego. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie obrad Sesji. 



 2 

 

Ad. 1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres działając na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy 

o samorządzie powiatowym otworzył obrady formułą: „Otwieram XII Sesję Rady Powiatu 

Stalowowolskiego”. Przewodniczący przywitał przybyłych radnych, przedstawicieli starostwa, 

zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnych mediów – prasy, radia, telewizji miejskiej, 

a także mieszkańców Powiatu. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres na podstawie 

listy obecności oraz elektronicznego potwierdzenia obecności przez Radnych stwierdził 

prawomocność obrad. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że Starosta Stalowowolski działając na podstawie § 48 ust. 5 

Statutu Powiatu Stalowowolskiego w dniu 15 stycznia 2025 r. złożył wniosek o wprowadzenie 

do porządku obrad punktów: 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego wyrażenia 

zgody dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli na oddanie 

w najem w trybie bezprzetargowym części dachu budynku położonego na działce 

nr ew. 2294/6 obręb 0003 Centrum w Stalowej Woli w celu funkcjonowania stacji 

bazowej telefonii komórkowej. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego wyrażenia 

zgody dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli na oddanie 

w najem w trybie bezprzetargowym części działki o nr ewidencyjnym 2294/6 obręb 

3- Centrum w Stalowej Woli w celu używania kanalizacji teletechnicznej będącej 

własnością Szpitala. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w  sprawie wystąpienia 

z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji o udzielenie zezwolenia na 

utworzenie oddziału o profilu mundurowym w III Liceum Ogólnokształcącym w Zespole 

Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. 

 Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2025 rok. 

 Rozpatrzenie projektu  uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2025 – 2039. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że projekty uchwał zostały zaopiniowane przez 

Komisję Edukacji, Kultury Sportu i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi oraz Komisję 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Zapytał następnie, czy Radni mają pytania do 

projektów uchwał? Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie za wprowadzeniem projektów uchwał do porządku 

obrad.  

Za wprowadzeniem projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego wyrażenia 

zgody dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli na oddanie w najem 

w trybie bezprzetargowym części dachu budynku położonego na działce nr ew. 2294/6 obręb 

0003 Centrum w Stalowej Woli w celu funkcjonowania stacji bazowej telefonii komórkowej do 

porządku obrad głosowało – 18 radnych, głosów przeciw – 0 i wstrzymujących się - 2. 
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Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 15:36 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 15:36 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 15:36 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 16.01.2025 15:36 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 15:36 

7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 15:36 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 15:36 

9 Jacek Janiec Wstrzymał się 16.01.2025 15:36 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 15:36 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 15:36 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 15:36 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 15:36 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 15:36 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 15:36 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 15:36 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 15:36 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 15:36 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 15:36 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 15:36 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 15:36 

 

Za wprowadzeniem projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego wyrażenia 

zgody dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli na oddanie w najem 

w trybie bezprzetargowym części działki o nr ewidencyjnym 2294/6 obręb 3-Centrum w Stalowej 

Woli w celu używania kanalizacji teletechnicznej będącej własnością Szpitala do porządku obrad 

głosowało – 18 radnych, głosów przeciw – 0 i wstrzymujących się - 2. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 15:37 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 15:37 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 15:37 
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4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 16.01.2025 15:37 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 15:37 

7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 15:37 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 15:37 

9 Jacek Janiec Wstrzymał się 16.01.2025 15:37 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 15:37 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 15:37 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 15:37 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 15:37 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 15:37 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 15:37 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 15:37 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 15:37 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 15:37 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 15:37 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 15:37 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 15:37 

 

Za wprowadzeniem projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wystąpienia 

z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji o udzielenie zezwolenia 

na  utworzenie oddziału o profilu mundurowym w III Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół 

Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli do porządku obrad głosowało – 19 

radnych, głosów przeciw - 0 i wstrzymujących się - 1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 15:38 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 15:38 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 15:38 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 16.01.2025 15:38 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 15:38 

7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 15:37 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 15:38 
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9 Jacek Janiec Za 16.01.2025 15:38 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 15:38 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 15:38 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 15:38 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 15:38 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 15:38 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 15:38 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 15:38 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 15:38 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 15:38 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 15:37 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 15:38 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 15:38 

 

Za wprowadzeniem projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2025 rok do porządku obrad głosowało – 19 radnych, 

głosów przeciw - 0 i wstrzymujących się - 1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 15:38 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 15:38 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 15:38 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 16.01.2025 15:38 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 15:38 

7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 15:38 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 15:38 

9 Jacek Janiec Za 16.01.2025 15:38 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 15:38 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 15:38 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 15:38 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 15:38 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 15:38 
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15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 15:38 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 15:38 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 15:38 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 15:38 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 15:38 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 15:38 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 15:38 

 

Za wprowadzeniem projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2025 – 2039  do 

porządku obrad głosowało – 19 radnych, głosów przeciw - 0 i wstrzymujących się - 1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 15:39 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 15:39 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 15:39 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 16.01.2025 15:39 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 15:39 

7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 15:39 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 15:39 

9 Jacek Janiec Za 16.01.2025 15:39 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 15:39 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 15:39 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 15:39 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 15:39 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 15:39 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 15:39 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 15:39 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 15:39 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 15:39 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 15:39 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 15:39 
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21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 15:39 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są inne wnioski dotyczące zmian w porządku 

obrad? Więcej wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący poinformował, że pozostałe punkty 

ulegają przesunięciu o 5 więcej, i że obowiązuje wyświetlony na tabletach porządek obrad.  

Ad.3 Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego. 

Przewodniczący poinformował, że protokoły z poprzednich sesji zostały przekazane wraz 

z materiałami na sesję. Zapytał, czy są pytania, uwagi, uzupełnienia do protokołu z X Sesji 

z  dnia 11 grudnia lub z XI Nadzwyczajnej Sesji z dnia 30 grudnia? Nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem protokołu Nr X/2024 z dnia 11 grudnia 

2024 r. Głosowało: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. Protokół Nr X/2024 z dnia 

11 grudnia 2024 r. został przyjęty.  

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 15:40 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 15:40 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 15:40 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 16.01.2025 15:40 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 15:40 

7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 15:40 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 15:40 

9 Jacek Janiec Za 16.01.2025 15:40 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 15:40 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 15:40 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 15:40 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 15:40 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 15:40 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 15:40 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 15:40 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 15:40 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 15:40 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 15:40 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 15:40 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 15:40 
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Za przyjęciem protokołu Nr XI/2024 z dnia 30 grudnia 2024 r. Głosowało: za – 19, przeciw – 

0, wstrzymujących się – 1. Protokół Nr XI/2024 z dnia 30 grudnia 2024 r. został przyjęty.  

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 15:40 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 15:40 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 15:40 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 16.01.2025 15:40 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 15:40 

7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 15:40 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 15:40 

9 Jacek Janiec Za 16.01.2025 15:40 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 15:40 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 15:40 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 15:40 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 15:40 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 15:40 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 15:40 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 15:40 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 15:40 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 15:40 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 15:40 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 15:40 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 15:40 

 

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu Stalowowolskiego. 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało przekazane wraz z materiałami.  

Przewodniczący udzielił głosu Panu Staroście Januszowi Zarzecznemu, który przedstawił 

prezentację multimedialną dotyczącą zrealizowanych inwestycji przez Powiat w 2024 roku. 

Następnie zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionego sprawozdania? Nie zgłoszono. 

Rada Powiatu zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Zarządu Powiatu.  

 

Ad. 5 Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2024 roku. 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało przekazane wraz z materiałami. 

Zapytał, czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania? Nie zgłoszono. 
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Rada Powiatu Stalowowolskiego zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w 2024 roku. 

 

Ad. 6 Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2024 roku. 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało przekazane wraz z materiałami. 

Zapytał, czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania? Nie zgłoszono. 

Rada Powiatu Stalowowolskiego zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Komisji 

Rewizyjnej w 2024 roku. 

 

Ad. 7 Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w 2024 roku. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdania z działalności Komisji Stałych 

zostały przekazane wraz z materiałami. Zapytał, czy są uwagi lub pytania? Żadne uwagi ani 

pytania nie zostały zgłoszone. 

Rada Powiatu Stalowowolskiego zapoznała się ze sprawozdaniami z działalności Komisji 

Stałych Rady Powiatu Stalowowolskiego w 2024 roku. 

 

Ad. 8 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Stalowowolski. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdanie zostało przekazane wraz 

z  materiałami na sesję. Zapytał, czy są uwagi lub pytania? Nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Stalowowolskiego zapoznała się ze sprawozdaniem z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. 

 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego 

zmiany uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia w celu utworzenia Społeczności 

Energetycznej obejmującej Powiat Stalowowolski oraz gminy Bojanów, Pysznica, 

Radomyśl nad Sanem, Stalowa Wola, Zaklików, Zaleszany i realizacji projektu o nazwie 

„Organizacja Społeczności Energetycznej w Powiecie Stalowowolskim”. 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały opiniowany był podczas posiedzeń Komisji 

Stałych Rady Powiatu. Następnie zapytał czy są pytania lub uwagi? Nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1.  

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 15:55 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 15:55 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 15:55 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 16.01.2025 15:55 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 15:55 
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7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 15:55 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 15:55 

9 Jacek Janiec Za 16.01.2025 15:55 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 15:55 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 15:55 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 15:55 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 15:55 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 15:55 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 15:55 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 15:55 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 15:55 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 15:55 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 15:55 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 15:55 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 15:55 

Uchwała Nr XII/75/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 stycznia 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia Porozumienia w celu utworzenia Społeczności 

Energetycznej obejmującej Powiat Stalowowolski oraz gminy Bojanów, Pysznica, 

Radomyśl nad Sanem, Stalowa Wola, Zaklików, Zaleszany i realizacji projektu o nazwie 

„Organizacja Społeczności Energetycznej w Powiecie Stalowowolskim” została podjęta.  

 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej dla Powiatowego Urzędu 

Pracy w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu nieruchomością położoną w Stalowej 

Woli przy ul. R. Dmowskiego 8. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały opiniowany był podczas posiedzeń 

Komisji Stałych Rady Powiatu. Następnie zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian 

bądź pytania? Nie zgłoszono. Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 

Głosów za –20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 15:56 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 15:56 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 15:56 

4 Andrzej Szlęzak Za 16.01.2025 15:56 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 15:56 
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7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 15:56 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 15:56 

9 Jacek Janiec Za 16.01.2025 15:56 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 15:56 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 15:56 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 15:56 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 15:56 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 15:56 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 15:56 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 15:56 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 15:56 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 15:56 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 15:56 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 15:56 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 15:56 

Uchwała Nr XII/76/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 stycznia 2025 r. 

w  sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej dla Powiatowego 

Urzędu Pracy w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu nieruchomością położoną 

w  Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 8 została podjęta.  

 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej dla Domu Pomocy Społecznej 

im. Józefa Gawła w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu nieruchomością położoną 

w  Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 2a. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały opiniowany był podczas posiedzeń 

Komisji Stałych Rady Powiatu. Następnie zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian 

bądź pytania? Nie zgłoszono. Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 

Głosów za –20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 15:57 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 15:57 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 15:57 

4 Andrzej Szlęzak Za 16.01.2025 15:57 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 15:57 
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7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 15:57 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 15:57 

9 Jacek Janiec Za 16.01.2025 15:57 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 15:57 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 15:57 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 15:57 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 15:57 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 15:57 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 15:57 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 15:57 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 15:57 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 15:57 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 15:57 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 15:57 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 15:57 

Uchwała Nr XII/77/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 stycznia 2025 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej dla Domu Pomocy 

Społecznej im. Józefa Gawła w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu nieruchomością 

położoną w  Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 2a została podjęta.  

 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego i 

wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z art. 49 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 15 

kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej oraz Rozporządzeniem Ministra Zdrowia z dnia 

6 lutego 2012 r. w sprawie sposobu przeprowadzania konkursu na niektóre stanowiska 

kierownicze w podmiocie leczniczym niebędącym przedsiębiorcą, a także zwolnieniem 

z dniem 28 grudnia 2024 r. stanowiska Dyrektora Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli, zachodzi 

konieczność podjęcia uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej w celu 

przeprowadzenia postępowania konkursowego i wybrania kandydata na stanowisko 

Dyrektora Zakładu Pielęgnacyjno - Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Stalowej Woli. Komisję konkursową powołuje podmiot tworzący w terminie 

dwóch miesięcy od dnia zwolnienia stanowiska objętego konkursem. Na podstawie 

uregulowań prawnych zawartych w przywołanym powyżej Rozporządzeniu Ministra Zdrowia, 

powołanie komisji konkursowej wszczyna postępowanie konkursowe, a w jej skład wchodzi 

od trzech do sześciu przedstawicieli podmiotu tworzącego, posiadających wykształcenie 

wyższe, w tym przynajmniej jeden lekarz oraz przedstawiciel rady społecznej podmiotu 

leczniczego. Do kompetencji podmiotu tworzącego, oprócz powołania składu osobowego 
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komisji konkursowej, należy również wskazanie spośród przedstawicieli jej 

przewodniczącego. Następnie Przewodniczący poinformował, że Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego w dniu 8 stycznia 2025 r. podjął uchwałę Nr 44/241/2025 w sprawie 

przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania komisji 

konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego i wyłonienia kandydata 

na stanowisko Dyrektora Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli. Rada Społeczna uchwałą Nr I/1/2025 z dnia 

3 stycznia 2025 roku desygnowała Panią Barbarę Domin na przedstawiciela do składu komisji 

konkursowej. Przewodniczący poprosił  o zgłaszanie kandydatur - przedstawicieli podmiotu 

tworzącego. Sam, jako pierwszy zgłosił kandydaturę Pana Starosty Janusza Zarzecznego. 

Następnie Pan Starosta wskazał pięciu kandydatów: Stanisław Sobieraj, Ryszard Andres, 

Aldona Bilska–Kokosińska, Grzegorz Idec, Wojciech Korkowski. Wszyscy wyrazili zgodę. 

Przewodniczący zapytał, czy są inne propozycje kandydatur? Nie zgłoszono. Następnie 

zarządził głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów. Głosów za –19, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 16:04 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 16:04 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 16:04 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 16.01.2025 16:04 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 16:04 

7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 16:04 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 16:04 

9 Jacek Janiec Za 16.01.2025 16:04 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 16:04 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 16:04 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 16:04 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 16:04 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 16:04 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 16:04 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 16:04 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 16:04 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 16:04 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 16:04 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 16:04 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 16:04 
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Lista kandydatów została zamknięta. Na przewodniczącego Komisji Konkursowej 

Przewodniczący Rady Powiatu zaproponował Pana Janusza Zarzecznego. Innych propozycji 

nie było. Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres 

odczytał proponowany pełny skład komisji konkursowej w celu przeprowadzenia 

postępowania konkursowego i wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Zakładu 

Pielęgnacyjno – Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w  Stalowej Woli, a następnie zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Głosów za –20, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 16:02 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 16:02 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 16:02 

4 Andrzej Szlęzak Za 16.01.2025 16:02 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 16:02 

7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 16:02 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 16:02 

9 Jacek Janiec Za 16.01.2025 16:02 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 16:02 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 16:02 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 16:02 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 16:02 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 16:02 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 16:02 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 16:02 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 16:02 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 16:02 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 16:02 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 16:02 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 16:02 

Uchwała Nr XII/78/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 stycznia 2025 r. 

w sprawie powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania 

konkursowego i wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Zakładu Pielęgnacyjno – 

Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli 

została podjęta.  
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Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących 

radnym Rady Powiatu Stalowowolskiego. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały opiniowany był podczas posiedzeń 

Komisji Stałych Rady Powiatu. Następnie zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian 

bądź pytania? Radny Andrzej Szlęzak zapytał o to, jakie właściwie jest uzasadnienie 

omawianego projektu uchwały? Zapytał, czym umotywowane jest podniesienie wysokości 

diet? Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny odpowiedział, że zaproponowana wysokość 

diet radnych powiatowych w Powiecie Stalowowolskim jest na poziomie mniej więcej takim, 

jak w ościennych powiatach. Dodał, że rosną koszty utrzymania: transportu, paliwa. Powiat 

jest duży, a liczba radnych została zmniejszona z 23 do 21. Radny powiatowy musi pokonywać 

duże odległości dojeżdżając na posiedzenia komisji, sesji, nie mówiąc o uroczystościach, 

spotkaniach itp. zwalniając się często z pracy i nie mogąc wykonywać w tym czasie działalności 

zarobkowej. Pan Starosta powiedział, że Zarząd Powiatu, który inicjuje uchwałę, uznał, iż diety 

powinny zostać zwiększone. Podkreślił także, że ostatnie podwyżki były cztery lata temu. Pan 

Starosta dodał, że podwyżka nie jest stuprocentowa, bo po podwyżce dieta to 56% możliwej 

maksymalnej diety radnego. Ponadto, jak powiedział, funkcja radnego powiatowego to pewna 

nobilitacja człowieka i Zarząd Powiatu nie chce, aby radny stalowowolski miał niższą dietę niż 

radni w innych powiatach. Zarząd chce, żeby każdy wykonywał swoją funkcję z zapałem, mógł 

spotykać się z mieszkańcami, jeździć na swoje tereny, brać udział w uroczystościach. Następnie 

głos zabrał Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda, który wyjaśnił, że projekt uchwały ma za 

zadanie także uporządkować rozstrzygnięcia funkcjonujące w obrocie prawnym. Oprócz 

uregulowania wysokości diet, projekt uchwały reguluje również kwestie podróży służbowych 

radnych. Pan Sekretarz dodał, że na przestrzeni ostatnich lat wykształciło się orzecznictwo 

sądowo-administracyjne, jak również organy nadzoru jednoznacznie określają, że akt prawny 

dotyczący kwestii związanej z dietami jest aktem, który powinien być publikowany 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego. Istotnym elementem, który został 

wprowadzony do niniejszego projektu uchwały, jak podkreślił Sekretarz, jest także określenie 

sposobu rozliczania tych diet, w przypadku rozpoczęcia lub zakończenia kadencji w trakcie 

miesiąca, wygaśnięcia mandatu, czy zmiany pełnionej funkcji przez radnego. Ponadto zapisy 

zawarte w paragrafie trzecim regulują kwestie czasowego niewykonywania czynności 

związanych z pełnieniem mandatu radnego i wpływu takiej sytuacji na wysokość wypłacanych 

diet. Radny Andrzej Szlęzak powiedział, że jego zdaniem tłumaczenie Starosty jest „żałosne, 

łamane przez śmieszne”. Pan Radny zapytał jakie są oszczędności z tego tytułu, że jest mniej 

o dwóch radnych? Ile udało się zaoszczędzić na tych dwóch radnych, że podwyżka jest dla 

dwudziestu jeden radnych i to w kwocie 500 złotych? Najniższa dieta, jak powiedział Radny 

Szlęzak, bez dodatków wyniesie 2000 złotych. Pan Radny zapytał, co ma do rzeczy wysokość 

diet w innych powiatach? Dodał, że jakby Pan Starosta chciał dawać ze swoich pieniędzy, to 

można się unosić ambicją, ale tu się płaci z pieniędzy podatników. Dodatkowo Pan Radny 

powiedział, że sytuacja powiatu nie jest zachwycająca, a podwyżka diety powinna być nagrodą 

za osiągnięcia. Dodał, iż zrozumiałym jest, że koszty rosną i sam by bardzo chętnie te kilkaset 

złotych chciał mieć więcej, ale zawsze jest wybór między koniecznością życiową, a byciem 

przyzwoitym. W odpowiedzi Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że nie walczy o dietę dla 

siebie, ponieważ on diety nie otrzymuje. Podkreślił, że walczy o diety dla radnych, którzy 

ponoszą duże koszty w związku z pełnieniem mandatu.  Pan Starosta podkreślił, że Powiat 

Stalowowolski jest jednym z lepszych powiatów w rankingach ogólnopolskich. Dodał, że dieta 

2000 zł radnego powiatowego, to nie jest wygórowana dieta. Radny Andrzej Szlęzak 
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w odpowiedzi powiedział, że wystarczy spojrzeć na zadłużenie i sposób spłaty, który jest 

wręcz "wredny". Lwia część kwoty przypada bowiem do spłacenia po roku 2030, jak już obecni 

radni nie będą u władzy. Dodał, że życie publiczne w Polsce i życie polityczne musi się opierać 

na jednolitych zasadach i wytycznych, moralnych. Pan Radny powiedział także, że z tego co 

wie, to Pan Starosta jest katolikiem. Dodał, że ma wrażenie, że dominują "katolicy obrządku 

pieniężnego", czyli jest się katolikami do pewnej kwoty, do innej już nie. Radny Andrzej Szlęzak 

podkreślił, iż jest w samorządzie 30 lat i nigdy nie podnosił z własnej inicjatywy ręki, żeby mieć 

więcej. Dodatkowo, jak powiedział, jeżeli ktoś przyszedł tu dla pieniędzy - to poinformował, że 

tu się nie zarabia, tylko się dokłada do tej pracy, a jeżeli ktoś myśli inaczej, to jest to myślenie 

"PZPR-owskiego aparatczyka". Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zaapelował, 

aby nie obrażać siebie nawzajem i że to nie jest miejsce na takie dyskusje. Następnie 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosów za –15, przeciw – 1, wstrzymujących się –4. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Wstrzymał się 16.01.2025 16:24 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 16:24 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 16:24 

4 Andrzej Szlęzak Przeciw 16.01.2025 16:24 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 16:24 

7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 16:24 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 16:24 

9 Jacek Janiec Za 16.01.2025 16:24 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 16:24 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 16:24 

12 Zofia Ciesielska-Grella Wstrzymał się 16.01.2025 16:24 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 16:24 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 16:24 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 16:24 

16 Mariusz Sołtys Wstrzymał się 16.01.2025 16:24 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 16:24 

18 Marek Ujda Wstrzymał się 16.01.2025 16:24 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 16:24 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 16:24 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 16:24 
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Uchwała Nr XII/79/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 stycznia 2025 r. 

w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

przysługujących radnym Rady Powiatu Stalowowolskiego została podjęta.  

 

Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego 

wyrażenia zgody dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym części dachu budynku położonego na 

działce nr ew. 2294/6 obręb 0003 Centrum w Stalowej Woli w celu funkcjonowania 

stacji bazowej telefonii komórkowej. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Rafała Tofila o przedstawienie opinii Komisji. 

Radny Rafał Tofil powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. Przewodniczący Rady zapytał 

czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian bądź pytania do projektu uchwały? Nie zgłoszono. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosów za –19, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 16:25 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 16:25 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 16:25 

4 Andrzej Szlęzak Za 16.01.2025 16:25 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 16:25 

7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 16:25 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 16:25 

9 Jacek Janiec Wstrzymał się 16.01.2025 16:25 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 16:25 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 16:25 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 16:25 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 16:25 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 16:25 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 16:25 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 16:25 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 16:25 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 16:25 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 16:25 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 16:25 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 16:25 
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Uchwała Nr XII/80/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 stycznia 2025 r. 

dotycząca wyrażenia zgody dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego 

w Stalowej Woli na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym części dachu budynku 

położonego na działce nr ew. 2294/6 obręb 0003 Centrum w Stalowej Woli w celu 

funkcjonowania stacji bazowej telefonii komórkowej została podjęta.  

 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącego 

wyrażenia zgody dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym części działki o nr ewidencyjnym 2294/6 

obręb 3-Centrum w Stalowej Woli w celu używania kanalizacji teletechnicznej będącej 

własnością Szpitala. 
Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Rafała Tofila o przedstawienie opinii Komisji. 

Radny Rafał Tofil powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. Przewodniczący Rady zapytał 

czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian bądź pytania do projektu uchwały? Nie zgłoszono. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosów za –19, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 16:26 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 16:26 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 16:26 

4 Andrzej Szlęzak Za 16.01.2025 16:26 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 16:26 

7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 16:26 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 16:27 

9 Jacek Janiec Wstrzymał się 16.01.2025 16:26 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 16:26 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 16:26 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 16:26 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 16:26 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 16:26 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 16:26 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 16:26 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 16:26 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 16:26 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 16:26 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 16:26 
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21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 16:26 

Uchwała Nr XII/81/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 stycznia 2025 r. 

dotycząca wyrażenia zgody dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego 

w Stalowej Woli na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym części działki o nr 

ewidencyjnym 2294/6 obręb 3-Centrum w Stalowej Woli w celu używania kanalizacji 

teletechnicznej będącej własnością Szpitala została podjęta.  

 

Ad. 16 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w  sprawie 

wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji o udzielenie 

zezwolenia na utworzenie oddziału o profilu mundurowym w III Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej 

Woli. 
Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Rafała Tofila o przedstawienie opinii Komisji. 

Radny Rafał Tofil powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. Przewodniczący Rady zapytał 

czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian bądź pytania do projektu uchwały? Nie zgłoszono. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosów za –19, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 16:28 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 16:28 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 16:28 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 16.01.2025 16:28 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 16:28 

7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 16:28 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 16:28 

9 Jacek Janiec Za 16.01.2025 16:28 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 16:28 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 16:28 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 16:28 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 16:28 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 16:28 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 16:28 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 16:28 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 16:28 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 16:27 
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19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 16:28 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 16:28 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 16:28 

Uchwała Nr XII/82/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 stycznia 2025 r. 

w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 

o udzielenie zezwolenia na utworzenie oddziału o profilu mundurowym w III Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli 

została podjęta.  

 

Ad. 17 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Rafała Tofila o przedstawienie opinii Komisji. 

Radny Rafał Tofil powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. Przewodniczący Rady zapytał 

czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian bądź pytania do projektu uchwały? Nie zgłoszono. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosów za –20, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 16:29 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 16:29 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 16:29 

4 Andrzej Szlęzak Za 16.01.2025 16:29 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 16:29 

7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 16:29 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 16:29 

9 Jacek Janiec Za 16.01.2025 16:29 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 16:29 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 16:29 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 16:29 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 16:29 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 16:29 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 16:29 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 16:29 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 16:29 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 16:29 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 16:29 
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20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 16:29 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 16:29 

Uchwała Nr XII/83/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 stycznia 2025 r. 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2025 rok została podjęta.  

 

Ad. 18 Rozpatrzenie projektu  uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2025 – 2039. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Rafała Tofila o przedstawienie opinii Komisji. 

Radny Rafał Tofil powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. Przewodniczący Rady zapytał 

czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian bądź pytania do projektu uchwały? Nie zgłoszono. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosów za –20, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 16.01.2025 16:29 

2 Bogusława Latawiec Za 16.01.2025 16:29 

3 Barbara Domin Za 16.01.2025 16:29 

4 Andrzej Szlęzak Za 16.01.2025 16:29 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 16.01.2025 16:29 

7 Grzegorz Idec Za 16.01.2025 16:29 

8 Kamila Maziarz Za 16.01.2025 16:29 

9 Jacek Janiec Za 16.01.2025 16:29 

10 Damian Biały Za 16.01.2025 16:29 

11 Wojciech Chodorek Za 16.01.2025 16:29 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 16.01.2025 16:29 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 16.01.2025 16:29 

14 Maria Linek Za 16.01.2025 16:29 

15 Paulina Miśko Za 16.01.2025 16:29 

16 Mariusz Sołtys Za 16.01.2025 16:29 

17 Marek Olejarz Za 16.01.2025 16:30 

18 Marek Ujda Za 16.01.2025 16:29 

19 Rafał Tofil Za 16.01.2025 16:29 

20 Janusz Zarzeczny Za 16.01.2025 16:29 

21 Ryszard Andres Za 16.01.2025 16:29 
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Uchwała Nr XII/84/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 stycznia 2025 r. 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 

2025 – 2039 została podjęta.  

 

 

Ad. 19 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje lub mają zapytania? Nie 

zgłoszono. 

 

Ad. 20 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady zapytał czy Radni zgłaszają wnioski lub mają informacje do przekazania?  

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 21 Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zamknął obrady Sesji wypowiadając formułę 

„Zamykam obrady XII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego”. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Myszka  
  

  

 

 Ryszard Andres 

 Przewodniczący Rady Powiatu 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 
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